
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 10 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 2 juni 2010 

kl 15.30 - 15.45 

   

Justerat den 9 juni 2010 Anslaget den 10 juni 2010 

   

   

   

Sten Nordin Ann-Katrin Åslund Teres Lindberg 

  

Närvarande:  

  

Ordföranden Sten Nordin (m) 

2:e vice ordförande Ann-Katrin Åslund (fp) 

  

Ledamöter Cecilia Brinck (m) 

Marie Ljungberg Schött (m) 

Hanna Broberg (m) 

Jonas Nilsson (m) 

Tomas Rudin (s) 

Roger Mogert (s) 

Teres Lindberg (s) 

Emilia Hagberg (mp) 

Ann-Margarethe Livh (v) 

  

Tjänstgörande ersättare Margareta Björk för Regina Kevius (båda m) 

Malte Sigemalm för Carin Jämtin (båda s) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Berthold Gustavsson (m) 

Daniel Valiollahi (m) 

Bo Arkelsten (m) 

Ulf Fridebäck (fp) 

Ewa Samuelsson (kd) 

Per Ankersjö (c) 

Mirja Räihä Järvinen (s) 

Stefan Nilsson (mp) 

  

Föredragande borgarråd Madeleine Sjöstedt (fp) 

 

Dessutom var kommunfullmäktiges ordförande Bo Bladholm (m) och andre vice 

ordförande Hadar Cars (fp), stadsdirektör Irene Svenonius samt kanslichef 

Christian Rockberger närvarande. 
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§ 1   

Justering 

 

Andre vice ordföranden Ann-Katrin Åslund (fp) och Teres Lindberg (s) utsågs 

att tillsammans med ordföranden Sten Nordin (m) justera dagens protokoll. 

Justering äger rum onsdagen den 9 juni 2010.  

 

 

§ 2  

Fyllnadsval av en ledamot (m) i kommunstyrelsens ekonomiutskott 

Val-PM 2010:1 

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare bordlagda fyllnadsvalet av en ledamot 

(m) i kommunstyrelsens ekonomiutskott. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade 

att för tiden till och med 18 oktober 2010 utse Daniel Valiollahi (m) som 

ledamot i kommunstyrelsens ekonomiutskott, samt  

 

att bordlägga fyllnadsval av en ersättare (m) i kommunstyrelsens ekonomi-

utskott. 

 

 

§ 3  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

23/4 – 29/4 2010 anmäldes (bilaga 10:1).  

 

 

§ 4  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

30/4 – 13/5 2010 anmäldes (bilaga 10:2).  

 

 

§ 5  

Betänkandet ”Upphandling på försvars- och säkerhetsområdet” (SOU 

2010:13) 

Remiss från Näringsdepartementet 

Dnr 001-534/2010 

Skrivelse 31 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Näringsdepartementet av be-

tänkandet ”Upphandling på försvars- och säkerhetsområdet”. 
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Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:67. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Upphandling på försvars- och säkerhetsområdet” 

(SOU 2010:13) hänvisas till vad som sägs i promemorian.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

 

§ 6  

Laglighetsprövning av Stockholms kommunfullmäktiges beslut den 15 mars 

2010, § 19, om återremittering av ärende om försäljning av Stockholm 

Vatten AB:s aktieinnehav i dotterbolaget Stockholm Vatten Utveckling AB 

Yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholms län, mål nr 26912-10 

Dnr 302-124/2010 

Skrivelse 32 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholms 

län av Laglighetsprövning av Stockholms kommunfullmäktiges beslut den  

15 mars 2010, § 19, om återremittering av ärende om försäljning av Stockholm 

Vatten AB:s aktieinnehav i dotterbolaget Stockholm Vatten Utveckling AB. 

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:68. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholms län, i mål om laglighets-

prövning av kommunfullmäktiges beslut om återremittering av ärende, 

åberopas av stadsledningskontorets juridiska avdelning upprättat förslag till 

yttrande, bilaga 1 till promemorian.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  
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§ 7  

Namn för park i stadsdelen Årsta – Årstafruns Park 

Dnr 312-916/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om namn för park i stadsdelen Årsta.  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Årstafruns Park fastställs som nytt namn på park enligt bifogad karta till 

utlåtandet.  

 

 

§ 8  

Namn för plats i stadsdelarna Solhem, Nälsta och Flysta – Karl Vennbergs 

Plats 

Dnr 312-917/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om namn för plats i stadsdelarna 

Solhem, Nälsta och Flysta.  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Karl Vennbergs Plats fastställs som nytt namn på plats enligt bifogad karta 

till utlåtandet.  

 

 

§ 9  

Skolgång för alla barn (SOU 2010:5) 

Remiss från Utbildningsdepartementet 

Dnr 001-374/2010 

Skrivelse 33 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av 

betänkandet Skolgång för alla barn.  
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Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:69. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Skolgång för alla barn” (SOU 2010:5) överlämnas 

och åberopas promemorian. 

 

Särskilt uttalande  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2010:69. 

 

 

§ 10  

Fyllnadsval till Mälardalsrådets rådsstämma 

Memorial 2010:7 

 

Ärendet bordlades 

 

 

§ 11  

Nominering av ledamöter och suppleanter till styrelsen för Mässfastigheter 

AB 

Memorial 2010:8 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2010:8 om nominering av ledamöter 

och suppleanter till styrelsen för Mässfastigheter AB. 

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedningen och kommunfullmäktige.  

 

 

§ 12  

Nominering av ledamöter och suppleanter i styrelsen för Kungsträdgården 

Park & Evenemang AB 

Val-PM 2010:2 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om nominering av ledamöter och supp-

leanter i styrelsen för Kungsträdgården Park & Evenemang AB. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade  

att för tiden från och med ordinarie bolagsstämma 2010 till dess nästa 

ordinarie stämma hålls år 2011 nominera Sten Nordin (m) och Kersti Py 

Börjeson (s) som ledamöter och Kristina Alvendal (m) och Leif Rönngren (s) 

som ersättare i styrelsen för Kungsträdgården Park & Evenemang AB.  

 

 

§ 13  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

14/5 – 20/5 2010 anmäldes (bilaga 10:3).  

 

 

§ 14  

Projekt Slussen 
Genomförandebeslut 
Dnr 311-481/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett genomförandebeslut om Projekt Slussen.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Exploateringsnämnden medges rätt att, med beaktande av vad före-

dragande borgarrådet anfört, fortsätta genomförandet av projekt Slussen 

omfattande totala investeringsutgifter om 8 000,0 miljoner kronor. 

2. Trafik- och renhållningsnämnden ges i uppdrag att delta i genomförandet 

av projekt Slussen. 

3. Exploateringsnämnden medges en utökad budgetram för 2010 med 110,0 

miljoner kronor för projekt Slussen. Finansiering sker ur Central medels-

reserv: 4. Till kommunfullmäktiges förfogande för oförutsedda investe-

ringsutgifter i 2010 års budget. Finansiering för kommande år får beaktas 

i samband med budget för år 2011. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s) hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Ersättaryttrande 

 

Per Ankersjö (c) hänvisade till sitt ersättaryttrande som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 15  

Slutbetänkande av E-offentlighetskommittén Allmänna handlingar i 

elektronisk form – offentlighet och integritet (SOU 2010:4) 

Remiss från Justitiedepartementet 

Dnr 001-680/2010 

Skrivelse 34 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Justitiedepartementet av slut-

betänkandet av E-offentlighetskommittén Allmänna handlingar i elektronisk 

form – offentlighet och integritet.  

  

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:70. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Allmänna handlingar i elektronisk form – offentlig-

het och integritet” (SOU 2010:4) hänvisas till vad som sägs i promemorian. 

 

 

§ 16  

Public Services Summit 2010 

Dnr 007-930/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om att staden deltar som medarrangör i 

den årliga konferensen Public Services Summit – ett evenemang för besluts-

fattare inom IT. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:71. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Staden deltar som medarrangör i Public Services Summit 2010 tillsammans 

med Cisco Systems enligt redovisningen i promemorian. 

 

 

§ 17  

Överenskommelse med ekonomiska föreningen Aursvik Ost och 

ekonomiska föreningen Aursvik Syd (Veidekke Bostad AB) om exploatering 

för bostäder, lokaler och idrottshall inom fastigheterna Sädesärlan 1 och 

Sädesärlan 6 på Östermalm 

Genomförandebeslut, förslag från exploateringsnämnden 

 

Byggnation av en fullstor idrottshall vid Engelbrektsskolan samt begäran 

om utökad investeringsbudget 

Genomförandebeslut, förslag från idrottsnämnden 

Dnr 302-973/2009, 328-491/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade dels en överenskommelse med ekonomiska 

föreningen Aursvik Ost och ekonomiska föreningen Aursvik Syd om 

exploatering för bostäder på Östermalm och dels ett ärende om byggnation av en 

fullstor idrottshall vid Engelbrektsskolan.  
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Borgarråden Nordin (m) och Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till miljöpartiets och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Exploateringsnämnden medges att genomföra exploatering inom 

fastigheterna Sädesärlan 1 och Sädesärlan 6 omfattande investerings-

utgifter om 25,8 miljoner kronor och investeringsinkomster om 128,2 

miljoner kronor i enlighet med vad föredragande borgarråden anfört i 

utlåtandet. Utgifter och inkomster får beaktas i samband med budget för år 

2011. 

2. Idrottsnämnden medges att genomföra byggnation av en fullstor 

idrottshall vid Engelbrektsskolan omfattande investeringsutgifter om 

155,3 miljoner kronor i enlighet med vad föredragande borgarråden anfört 

i utlåtandet. Utgifterna får beaktas i samband med budget för år 2011. 

 

Reservation 

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt gemensamma 

yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s) hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande 

 

Ersättaryttrande 

 

Per Ankersjö (c) hänvisade till sitt ersättaryttrande som redovisas i utlåtande  
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§ 18  

Tidsbegränsad tekniktävling kring frågan om eventuell nedgrävning av 

tunnelbanan vid Slussenområdet 

Motion 2009:25 

Dnr 314-1349/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Cecilia Obermüller och Mats 

Lindqvist (båda mp) i vilken de föreslår en tidsbegränsad tekniktävling kring 

frågan om eventuell nedgrävning av tunnelbanan vid Slussenområdet.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2009:25) av Cecilia Obermüller och Mats Lindqvist (båda mp) om 

”Tidsbegränsad tekniktävling kring frågan om eventuell nedgrävning av 

tunnelbanan vid Slussenområdet” anses besvarad med vad som anförs i  

utlåtandet. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till vänsterpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 19  

Ändring av lokala ordningsföreskrifter för torghandeln i Stockholms 

kommun 

Dnr 667-392/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om ändring av lokala ordningsföre-

skrifter för torghandeln i Stockholms kommun. 

 

Borgarråden Hamilton och Alvendal (båda m) hade redovisat ärendet i 

utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Revidering av de lokala ordningsföreskrifterna för torghandeln i Stockholms 

kommun godkänns, i enlighet med fastighetsnämndens och trafik- och ren-

hållningsnämndens förslag med beaktande av stadsledningskontorets syn-

punkter och förslag enligt bilaga 2 till utlåtandet, att gälla från och med det 

första månadsskiftet efter att kommunfullmäktiges beslut vunnit laga kraft. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 20  

Förslag till nya mål och åtgärder inom ”Åtgärdsprogram för särskilt 

skyddsvärda träd i kulturlandskapet” 

Remiss från Naturvårdsverket 

Dnr 304-778/2010 

Skrivelse 35 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Naturvårdsverket av Förslag till 

nya mål och åtgärder inom ”Åtgärdsprogram för särskilt skyddsvärda träd i 

kulturlandskapet”. 

 

Borgarråden Hamilton och Alvendal (båda m) hade redovisat ärendet i prome-

moria 2010:72. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen från Naturvårdsverket ”Åtgärdsprogram för särskilt 

skyddsvärda träd i kulturlandskapet” överlämnas och åberopas vad som 

anförs i promemorian. 

 

Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till miljöpartiets och 

vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som 

redovisas i promemoria 2010:72.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  
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§ 21  

Försäljning av mark till Vallentuna kommun av fastigheterna Bällsta 2:215 

och 2:23-2:29, Åsta 1:14, Olhamra 1:2, Lussinge 1:7, Lindholmen 5:58 och 

5:60-5:63 samt del av fastigheterna Lövsättra 1:1 och Karby 3:1 

Dnr 302-308/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om försäljning av mark till Vallentuna 

kommun. 

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation 

i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Försäljning av mark till Vallentuna kommun av cirka 1 180 ha omfattande 

fastigheterna Bällsta 2:215 och 2:23-2:29, Åsta 1:14, Olhamra 1:2, Lussinge 

1:7, Lindholmen 5:58 och 5:60-5:63 samt del av fastigheterna Lövsättra 1:1 

och Karby 3:1, samtliga i Vallentuna kommun, för en sammanlagd köpe-

skilling om 119 miljoner kronor godkänns. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och Livhs 

gemensamma yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 22  

Namn för plats i stadsdelen Norrmalm – Nils Ericsons Plan 

Dnr 312-2700/2007, 312-915/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om namn för plats i stadsdelen 

Norrmalm.  
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Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Nils Ericsons Plan fastställs som nytt namn på plats enligt karta, bilaga 2 till 

utlåtandet.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till social-

demokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 23  

Strategi för förvaltning av markinnehav utanför kommungränsen 
Förslag från fastighetsnämnden 
Dnr 302-239/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från fastighetsnämnden om strategi för 

förvaltning av markinnehav utanför kommungränsen. 

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Fastighetsnämndens förslag till strategi för nämndens förvaltning av 

markinnehavet utanför kommungränsen godkänns.  

2. Strategin ersätter tidigare skötselprogram från 1991. 

3.  Fastighetsnämndens begäran om att få i uppdrag att besluta om framtida     

förändringar av strategin för markinnehavet utanför kommungränsen 

avslås. 
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Reservation 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 24  

Anhörig/närståendepolicy för Stockholms stads äldreomsorg 
Förslag från äldrenämnden 
Dnr 327-194/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från äldrenämnden om anhörig/-

närståendepolicy för Stockholms stads äldreomsorg. 

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Anhörig/närståendepolicy för Stockholms stads äldreomsorg godkänns, 

bilaga 3 till utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 25  

Nationella minoriteter och minoritetsspråk 
Förslag till åtgärdsplan för Stockholms stad  
Dnr 337-385/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag till åtgärdsplan för Stockholms stad om 

nationella minoriteter och minoritetsspråk. 
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Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation som redovisas i utlåtande  

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Nationella minoriteter och minoritetsspråk – åtgärdsplan för Stockholms stad 

godkänns, bilaga 2, och i övrigt iakttas vad föredragande borgarråd anför i 

utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och Livhs 

gemensamma yrkande. 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 26  

Modernare adoptionsregler (SOU 2009:61) 

Remiss från Justitiedepartementet 

Dnr 001-2578/2009 

Skrivelse 36 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Justitiedepartementet av betänkan-

det Modernare adoptionsregler. 

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:73. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Modernare adoptionsregler” (SOU 2009:61) 

åberopas vad som anförs i promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 27  

Spela samman – en ny modell för statens stöd till regional kulturverk-

samhet (SOU 2010:11) 

Remiss från Kulturdepartementet 

Dnr 001-589/2010 

Skrivelse 37 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Kulturdepartementet av betänkan-

det Spela samman – en ny modell för statens stöd till regional kulturverksamhet. 

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:74. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Spela samman - en ny modell för statens stöd till 

regional kulturverksamhet” (SOU 2010:11) överlämnas och åberopas 

promemorian. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Mogert samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Malte Sigemalm 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till miljö-

partiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i promemoria 2010:74. 

 

 

§ 28  

I samspel med musiklivet – en ny nationell plattform för musiken (SOU 

2010:12) 

Remiss från Kulturdepartementet 

Dnr 001-668/2010 

Skrivelse 38 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Kulturdepartementet av betänkan-

det I samspel med musiklivet – en ny nationell plattform för musiken.  
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Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:75. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”I samspel med musiklivet – en ny nationell plattform 

för musiken” (SOU 2010:12) överlämnas och åberopas promemorian. 

 

 

§ 29  

Remittering av motioner 

 

Kommunstyrelsens promemoria av den 26 maj 2010 om remittering av motioner 

behandlades.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade att  

godkänna de föreslagna remitteringarna enligt nedanstående. 

 

Motion Rotel Föredragande borgarrådens förslag 

Motion (2010:11) av Stellan Hamrin (v) om en 

årlig ”Återvinningsdag” i Stockholm 

Dnr 303-1087/2010 

 

II TRN, MHN, UtbN, SDN Skarpnäck, 

Spånga-Tensta, Södermalm fys 2010-

09-30, SLK 2010-10-15 

Motion (2010:12) av Maria Hannäs (v) om fler 

grönområden för en bättre folkhälsa 

Dnr 319-1088/2010 

 

II ExplN, MHN, SbN, TRN SDN 

Hässelby-Vällingby, Norrmalm, 

Farsta, SNF fys 2010-09-30 

SLK 2010-10-15 

 

Motion (2010:13) av Ann-Margarethe Livh (v) 

om införande av en uppförandekod för 

leverantörer 

Dnr 125-1294/2010 

 

I Kommunal, SKTF, Fairtrade 

Sverige 

SLK fys 2010-06-28 

 

 

§ 30  

Avsägelser och fyllnadsval 

Memorial 2010:9 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2010:9 om avsägelser och fyllnadsval. 

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  



Kommunstyrelsens protokoll nr 10  2010-06-02 

18 

§ 31  

Fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens integrationsberedning 

Val-PM 2010:3 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om fyllnadsval som ersättare i 

kommunstyrelsens integrationsberedning.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade att 

bordlägga fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens integrationsbered-

ning. 

 

 

§ 32  

Bra initiativ från Göteborg – När ska Stockholms stad agera? 

Dnr 209-1418/2010 

 

Ann-Margarethe Livh (v) hade lämnat in en skrivelse i vilken hon föreslår att en 

mottagarfunktion inrättas dit anställda och andra ska kunna vända sig för att 

larma om misstänkt fusk eller bedrägerier i stadens verksamheter. 

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning.  

 

 

§ 33  

Kommunfullmäktiges sammanträde 21 juni 

 

Kommunfullmäktiges ordförande informerade om att kommunfullmäktiges 

sammanträde den 21 juni 2010 börjar kl 12.00 och att den planerade utflykten 

flyttas till den 27 september 2010. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


